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Vragen van de leden Van Gerven en Leijten (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de harde kritiek 
op de overgehevelde jeugdzorg (ingezonden 23 februari 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de berichtgeving over de verslechterde hulp aan 
kwetsbare jongeren?1 

Vraag 2
Vindt u het een wenselijke trend, gelet op uw voornemen om meer uniforme-
ring in de inkoop van jeugdzorg aan te brengen, dat gemeenten zich 
terugtrekken uit regionale inkoopverbanden voor specialistische jeugdzorg? 
Zo ja, kunt u uw antwoord toelichten? Zo nee, welke concrete maatregelen 
gaat u hiertegen ondernemen? 

Vraag 3
Welke concrete stappen gaat u ondernemen om de toename van het aantal 
crisisplaatsingen terug te dringen? 

Vraag 4
Bent u bereid om op zeer korte termijn de door de Branches Gespecialiseerde 
Zorg voor Jeugd voorgestelde noodzakelijke maatregelen te treffen? Zo ja, 
wanneer kunt u de Kamer hierover berichten? Zo nee, waarom niet?2 

Vraag 5
Bent u van mening dat, naast alle problemen die de afgelopen jaren in het 
nieuws zijn gekomen, de aanzwellende en steeds hardere kritiek op de 
overheveling van de jeugdhulptaken tekenen zijn dat decentralisatie mislukt 
is? Zo nee, hoe verklaart u dan de eindeloze reeks incidenten en felle kritiek?

1 Trouw, 22 februari 2017: «Harde kritiek op jeugdzorg bij gemeente»
2 http://www.ggznederland.nl/uploads/assets/brief-bgzj-inzake-ao-jeugdhulp-van-23-feb-

2017(1).pdf
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